
Vragen aan het college van burgemeester en wethouders Gemeente 
Olst-Wijhe 

Inzake de heropening van de sportkantine in Olst

Olst, 6 februari 2023

Geacht college,

Wij hebben naar aanleiding van een krantenartikel in De Stentor van vrijdag 3 februari jongstleden 
betreffende de heropening van de sportkantine bij sporthal De Hooiberg in Olst een aantal vragen.

Wij zijn heel blij dat de sportkantine per direct weer geopend is en daarom allereerst de complimenten 
aan allen die dit mogelijk hebben gemaakt/maken.

In december 2022 zijn door drie politieke partijen vragen aan het college gesteld betreffende de 
impasse rondom de sportkantine/ het sportcafé.
Die vragen zijn keurig beantwoord, maar we zijn verbaasd om de recente ontwikkelingen in de Stentor 
te moeten lezen.

Gemeentebelangen heeft hierdoor enkele vragen aan het college:
1. Waarom zijn wij als gemeenteraad niet geïnformeerd en moeten we dit nieuws in de krant 

lezen?
2. Wat zijn de af- en overwegingen geweest om met de nieuwe uitbaters een overeenkomst voor 

ongeveer een half jaar aan te gaan?
3. Zijn de voorwaarden waaronder de verhuur plaatsvindt hetzelfde als eerder voor andere 

geïnteresseerde uitbaters?
4. Wanneer wordt bekend of en onder welke voorwaarden de uitbaters structureel, dus ook na 

de zomer, het café openhouden?

Bij voorbaat dank,

Hein Scheffer
Namens Gemeentebelangen Olst-Wijhe


